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Izvještaj o sprovedenoj   centralnoj javnoj raspravi za 

Nacrt Plana kaptalnih investicija opštine Bijelo Polje  za 

period 2019-2021 godina 

 

Nacrt Plana kaptalnih investicija opštine Bijelo Polje  za period 2019-2021 godina 

stavljen je na uvid zainteresovanoj javnosti na sajtu opštine Bijelo Polje 

(www.bijelopolje.co.me),u štampanoj formi u prostorijama kancelarije menadžera 

Opštine(kancelarija br.1,II sprat aneksa Sportske hale u Nikoljcu)  u trajanju od 

15(petnaest) dana počev od 07.06.2019 godine . Nacrt Plana  za  javnu rasparvu bio 

je  dostupan    do 22.06.2019 godine. Tokom rasprave svi zainteresovani su bili u 

mogućnosti da daju svoje komentare, sugestije i kritike na Nacrt, a Koordinacioni 

tim ima obavezu da sagleda sve sugestije i predloge i ono što je opravdano uvrstiti 

u Plan u predlogu za konačno usvajanje.Poziv je bio otvoren za sve 

građane,privredna društva,preduzetnike,NVO,organe,javne službe,mjesne 

zajednice i ostalu zainteresovanu javnost da daju doprinos kako bi sadržaj ovog 

Plana bio što kvalitetniji.Primjedbe,predloge i sugestije bilo je moguće dostaviti u 

pisanoj formi na adresu menadžera,preko arhive,do kraja javne rasprave ili na email 

kler@bijelopolje.co.me ili menadzer@bijelopolje.co.me 

Centralna javna rasprava o Nacrt Plana kaptalnih investicija opštine Bijelo Polje  za 

period 2019-2021 godine održana je u utorak 18.06.2019 godine u zgradi opštine 

na III spratu u trajanju od 10:00 do 11 sati i 30 minuta. 

Javnu raspravu je vodio menadžer Opštine Fahrudin Begović i Dalibor Đogović,šef 

kancelarije za lokalni ekonomski razvoj(KLER). 



Učesnike Javne rasprave Fahrudin Begović nakon pozdravnog govora upoznao sa 

nacrtom Plana kapitalnih investicija,značaju  ukupno predloženih  60 projekata,  

zbirnoj vrijednosti svih projekata u iznosu oko 88 miliona eura. U Plan kapitalnih 

investicija su ušli i projekti koji su predviđeni programom uređenja prostora za 

2019. god. Obaveza Koordinacionog tima je da sve sugestije i primjedbe građana, 

privrede, nevladinog sektora i ostalih razmotriti da da odgovore i osnovane 

sugestije i primjedbe   uvrstiti u Plan .  

U toku javne rasprave za Nacrt Plana kaptalnih investicija opštine Bijelo Polje  za 

period 2019-2021 godine  nije bilo pisanih predloga i sugestija preko arhive i   

putem email pošte . 

Pored menadžera Opštine Begovića,Nacrt ovog plana prezentovao je i Dalibor 

Đogović šef kancelarije za lokalni ekonomski razvoj(KLER).Đogović je kazao da su u 

Planu uvršteni projekti izgradnje odnosno rekonstrukcije putne, vodovodne i 

elektrodistributivne infrastrukture, da su to projekti koji se nalaze i u Strategiji 

razvoja Opštine Bijelo Polje. Naveo je  da je Savjet za ekonomski razvoj razmatrao  

Nacrt Plana kapitalnih investicija opštine Bijelo Polje 2019-2021 godina, i 

jednoglasno prihvatio Nacrt Plana. 

-Milanko Minić,direktor Direkcije za izgradnju i investicije pitao je da ukoliko dođe 

do izmjena u projektima, na koji način će se  uraditi izmjene i dopune ovog Plana ? 

-Fahrudin Begović kazao da će se uraditi revizija Strateškog plana razvoja Opštine 

ukoliko se ukaže potreba za izmjene, a ona će samim tim inicirati i reviziju Plana 

kapitalnih investicija,izmjene će inicirati radne grupe  o kojima će biti obaviještena 

zainteresovana  javnost   i  odbornici lokalnog Parlamenta u konačnom. 

-Uglješa Prebiračević je imao afirmativni govor o Planu i kazao da treba praviti 

planove infrastrukturnog razvoja, a posebno jasno definisati projekte, dati 

preciznije rokove za realizaciju navedenih projekata. Naveo je da ukoliko se Plan 

usvaja na Skupštini, to mora imati veću ozbiljnost i da se jasnije utvrdi po kojem će 

se redosledu uraditi. Naveo je da u Planu kapitalnih investicija fali dio kojim se 

reguliše gradski javni prevoz. Predložio da bi trebalo na kvalitetniji način regulisati 

gradski i prigradski javni prevoz. Naveo je  da Plan mora sadržati projekte kojima se 

reguliše pitanje reciklaže i toplifikacije grada. Što se tiče projekata iz domena sporta 



kazao da se treba jasnije definisati kada će se koji projekat realizovati, i da se mora 

više konkretizovati. 

-Fahrudin Begović kazao da je Koordinacioni tim vodio računa o redosledu 

projekata,jer su predloženi projekti u Planu prenešeni iz Strateškog plana razvoja 

opštine Bijelo Polje 2017-2021 godina ali i da će vaše  sugestije  Tim za Plan 

kapitalnih investicija opet razmotriti kada su u pitanju projekti po prioritetima. Po 

pitanju javnog prevoza obrazložio je da je to posao koji obavlja Sekretarijat za 

preduzetništvo i ekonomski razvoj. U pogledu reciklaže i toplifikacije grada, 

projekte reciklažnog centra i projekte zaštite životne sredine imamo i u Strateškom 

planu i u Planu kapitalnih investicija. U pogledu vremenskog okvira, ovi projekti se 

rade u prosjeku 3-5 pa i 6 godina. Na primjer projekat izgradnje postrojenja za 

tretman otpadnih voda samo za prvu fazu je potrebno vrijeme od   42 mjeseca   po 

dinamičkom planu. Za toplifikaciju grada  je urađena studija , koja je pokazala da je 

potrebna investicija oko 32 miliona eura.   

-Marko Maslovarić,direktor Centra za sport i rekreaciju kazao je da je Budžet koji 

Opština Bijelo Polje odvaja za sport i mlade nešto čime se možemo pohvaliti, ali da 

su za elitni sport potrebna dodatna finansijska sredstva. Naveo da trebamo 

podsticati privrednike da uđu u klubove i sufinansiraju razvoj sporta.  

-Radenko Vujošević,direktor DOO ,,Komunalno Lim” naveo je da trebamo inicirati 

izgradnju objekta za sportske namjene na Limu, koji bi okupljao kajakaške i rafting 

klubove. Postojala je ideja o tome da bude izgrađeno na lokaciji na Sinjavcu. Kazao 

da postoji tradicija razvoja kajakaškog sporta u Bijelom Polju. Istakao problem 

sanacije privremenog odlagališta u Dobrakovu, da je potrebno što prije reagovati i 

riješiti taj problem, i pitao da li će u Kapitalnom Planu biti uvrštena i nabavka 

mehanizacije za komunalno preduzeće.  

-Fahrudin Begović kazao da je potrebno priložiti projektnu dokumentaciju vezano 

za projekat sanacije privremenog odlagališta u Dobrakovi, kao i za objekat za 

sportske namjene na Limu. U pogledu nabavke mehanizacije za komunalno 

preduzeće, naveo je da vjerovatno pod to spada i nabavka kontejnera, da za 

navedeno treba dostaviti prateću dokumentaciju i Tim za izradu Plana će razmotriti 

sve Vaše predloge. 



-Marko Maslovarić naveo da je sportski turizam nešto što treba posebno razmotriti, 

da imamo potencijala za sportske aktivnosti poput raftinga, planinskog biciklizma , 

planinarenja i slično. Bjelasicu bi mogli posmatrati u tom smjeru , da se izgradi neki  

kamp za ove namjene . 

-Uglješa Prebiračević je kazao da prilikom izgradnje novih objekta na selu, treba da 

se uzme u obzir da već postoje određeni objekti koji uz rekonstrukciju mogu da 

zadovolje potrebe i naveo primjer školskih objekata.  

-Fahrudin Begović je naveo da  prijedlog g-dina Prebiračevića treba razmotriti  u 

saradnji sa resornim ministarstvom. 

Sve predloge i sugestije sa Javne rasprave je razmotrio Koordinacioni tim za Plan 

kapitalnih investicija i sve sugestije i predloge sa javne rasprave će tretirati u 

narednom periodu kada se steknu uslovi za reviziju Strateškog plana razvoja 

opštine Bijelo Polje 2017-2021 godina. 

Javna rasprava  je medijski ispraćena od strane dnevnog lista ,,DAN” , pitanjima od 

strane novinarke ND,,Vijesti”  i Centra za informacioni sistem Opštine Bijelo Polje. 

 

VD Menadžer Opštine  

                                                                                                                                        Fahrudin Begović 

 

 


